同意書

尊敬的客戶:

要求同意使用閣下之個人資料作指明用途

招商永隆銀行有限公司(「本行」)及其附屬公司(以下統稱「本集團」)給予 閣下的《永隆銀行有限公司關於個人資料(私隱)條例致客戶的通知》(「該最新通知」)中已包括本集團可如何使用及可向那一方轉移 閣下之個人資料的重要訊息。

就此,本集團現致函以獲得 閣下同意使用 閣下之個人資料作指明用途。有關詳情列明如下。

使用閣下之個人資料作指明用途

使用 閣下個人資料之指明用途為使本集團能遵從有關向 閣下提供服務之責任、承諾或安排。本集團被要求或期望遵從此等責任、承諾或安排(不論現時或將來),當中包括:

- 根據對本集團具約束力或適用於本集團之本地或海外法例之責任;
- 根據指引或由本地或海外團體或當局機構(不論為法例、法規、政府、稅務、執法機構、自我監管機構、行業或 其他)所發出指引之責任;
- 本集團與本地或海外團體或當局機構(不論為法例、法規、政府、稅務、執法機構、自我監管機構、行業或其他) 作出之承諾;及
- 關於遵從制裁或防止或監察洗錢、恐怖分子資金籌集或其他非法活動之責任或安排。

該最新通知已加入並完全顯示上述用途。

閣下之同意

本集團要求 閣下將本信件最後部份之回覆便條簽署並交回予本行,以同意本集團使用 閣下之個人資料作指明用途。

不給予同意之影響

鑑於該指明用途與提供予 閣下之主要服務相關,若 閣下不給予同意,本集團可能被禁止向 閣下提供服務。在未獲得 閣下同意,本集團不會使用 閣下之個人資料作指明用途,惟本集團容許繼續使用 閣下之個人資料作現時之用途(至本信件之日期)。如有任何查詢,請致電本行客戶服務熱線 2309 5555。

招商永隆銀行有限公司 謹啟	
**************	*****************
回	覆便條
致:招商永隆銀行有限公司 (「貴行」)	
有關:同意使用本人/吾等之個人資料作指明用途	
本人/吾等同意 貴行及貴行之附屬公司使用及披露本人/吾等之個人資料作指明用途(如顯示於附件之「該最新通知」)。	
客戶簽署:	客戶簽署:
客戶姓名:	客戶姓名:
各户姓石· 日期:	日期:

Consent Letter

Dear Valued Customer.

Request for Consent to use Your Personal Data for Specific Purpose(s)

Our "CMB Wing Lung Bank Limited Notice to Customers relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance" ("updated Notice") contains important information about how CMB Wing Lung Bank Limited ("the Bank") and its subsidiaries (collectively referred to as "the Group") may use your personal data and to whom your personal data may be transferred.

In this regard, the Group writes to obtain your consent to use your personal data for specific purposes. Further details are provided below.

Use of your personal data for specific purposes

The specific purposes are mainly to enable the Group to use your personal data so that the Group can comply with obligations, commitments or arrangements in relation to providing services to you. The Group is required or expected to comply with these obligations, commitments or arrangements, whether existing now or in the future, which include:

- Obligations according to local or foreign laws binding or applying to the Group;
- Obligations according to guidelines or guidance issued by local or foreign bodies or authorities, whether legal, regulatory, governmental, tax, law enforcement, self-regulatory, industry or others;
- Commitments undertaken by the Group with local or foreign bodies or authorities, whether legal, regulatory, government, tax, law enforcement, self-regulatory, industry or others; and
- Obligations or arrangements relating to compliance with sanctions, or prevention or detection of money laundering, terrorist financing or other unlawful activities.
- Our updated Notice shows in full the above purposes that have been added.

Your consent

The Group requests that you sign and return the Reply Slip at the end of this letter to consent to use your personal data for the specific purposes.

Effect of not providing consent

For and on behalf of

As the specific purposes relate to the core purpose of providing services to you, if you do not give consent, the Group may be prevented from providing you with services. While the Group will not use your personal data for the specific purposes without your consent, the Group is allowed to continue using your personal data for the existing purposes as of the date of this letter.

For enquiries, please contact our Customer Services Hotline at 2309 5555.

CMB Wing Lung Bank Limited

REPLY SLIP

To: CMB Wing Lung Bank Limited ("the Bank")

Re: Consent to Use My/Our Personal Data for Specific Purposes

I/We consent to the Bank and its subsidiaries to use and disclose my/our personal data for the specific purpose(s) as shown in the updated Notice attached.

Signed by the Customer:	Signed by the Customer:
Name of Customer:	Name of Customer:
Date:	Date: